
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2016. 

november 24. napján 745 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Krausz Csaba,  
   Szin Zoltán bizottsági tagok, 
    

   Bodnár László polgármester, 
                          Dr. Kóder László jegyző, 
 Kiss Tímea pénzügyi irodavezető, jegyzőkönyvvezető. 
 
Távolmaradását előzetesen bejelentette: 
 
   Fotta Csaba a bizottság elnöke 
                        
Dr. Kóder László jegyző: 
Tájékoztatom a bizottságot, hogy Rakamaz Város Önkormányzata Képviselő-
testületének a helyi önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
7/2011. (III.31.) önkormányzati rendelete 24. §-ának (7) bekezdésében foglaltak 
alapján a bizottság ülését a bizottság elnöke vezeti, akadályoztatása esetén a 
jelenlévő tagok több mint felének egybehangzó szavazata alapján megbízott 
személy. 
 

Fotta Csaba elnök távolléte miatt kérem a bizottságot, döntsön arról, hogy az 
ülés levezetésével mely bizottsági tagot bízza meg. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

 172/2016. (XI.24.) számú 
h a t á r o z a t a 

 

bizottsági ülés levezetésére megbízás 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 

Fotta Csaba elnök akadályoztatása miatt Rakamaz Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének a helyi önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 7/2011. (III.31.) önkormányzati rendelete 24. §-ának (7) 
bekezdése alapján Krausz Csabát, a Pénzügyi Bizottság képviselő-testületi tagját 
a jelen bizottsági ülés levezetésével megbízza.  
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Krausz Csaba az ülés levezetésével megbízott bizottsági tag köszönti a bizottság 
tagjait és a jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a 
bizottság három tagjából két fő bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést 
megnyitja. 
 
Krausz Csaba az ülés levezetésével megbízott bizottsági tag javasolja, hogy a 
meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg a bizottság. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) A szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatásról rendelet 

alkotása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) Étkeztetési feladatok ellátásának felülvizsgálata. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
3.) „Rakamazi Nagy-Morotva Vízi Tanösvény kialakítása és környékének 

fejlesztése” című projekt költség-haszon elemzés felülvizsgálata 
elkészítésének tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
4.) Tokaj – Rakamaz átcsúszó kötélpálya megvalósításához szükséges Tisza-

parti ingatlan bérbeadása.  
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
5.) Informatikai feladatok ellátására megbízás. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
6.) Önkormányzati ingatlanrész bérbeadása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
7.) Önkormányzati ingatlan haszonbérbeadása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 

8.) Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatására vonatkozó pályázat 
benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 
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1. napirendi pont: A szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatásról 

rendelet alkotása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület korábban döntött arról, hogy pályázatot nyújt be a szociális 
célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatásra. A benyújtott 
pályázat eredményes elbírálásban részesült, a támogatás már átutalásra is került 
az önkormányzatunk számlájára. A tűzifa beszerzése érdekében felvettük a 
kapcsolatot a szállításra jogosult erdészettel, aki a szerződés tervezetét 
megküldte részünkre. A szerződésben egy apró hiba miatt javítást kell elvégezni, 
most várjuk a helyes adatokkal rendelkező szerződést. Tekintettel arra, hogy a 
tüzelőanyag megvásárlását követő 10. napon hatályba lépő rendeletben 
szabályozni kell a szociális rászorultság és igénylés részletes feltételeit, ezért 
vált szükségessé a rendelet megalkotása. Az elmúlt évben önkormányzatunk 181 
m3, ebben az évben 311 m3 tűzifa vásárlásához részesült támogatásban, amely 
azt jelenti, hogy ebben az évben több tűzifát tudunk szétosztani a rászorulók 
részére. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

 173/2016. (XI.24.) számú 
h a t á r o z a t a 

 

a szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatásról 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 
A szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatásról szóló 
előterjesztést megtárgyalta, a rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja.  
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2. napirendi pont: Étkeztetési feladatok ellátásának felülvizsgálata. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A költségvetési törvény szerint a települési önkormányzatot a gyermekétkeztetés 
kiadásaihoz támogatás illeti meg. A 2017. évi központi költségvetésről szóló 
törvény szerint a támogatás igénylésének feltétele többek között, hogy az 
önkormányzat saját fenntartásában lévő költségvetési szerv útján, vagy 
gazdasági társaságtól vásárolt szolgáltatással biztosítsa az étkeztetést. Az 
önkormányzatnak most nincs gazdasági társasága, újat alapítani pedig 
hosszadalmas lenne. A Magyar Államkincstár javaslata alapján amennyiben 
jelenleg az önkormányzat közvetlenül biztosítja az étkeztetést, úgy javasolt egy 
már meglévő, elsősorban szociális vagy köznevelési költségvetési szervbe 
integrálni e feladat ellátását. A Magyar Államkincstár tájékoztatására, valamint 
arra való tekintettel, hogy az étkeztetési feladat a három költségvetési szervünk 
feladatai közül leginkább a köznevelési tevékenységhez kapcsolódik, javaslom, 
hogy az önkormányzat 2017. január 1. napjától a közétkeztetési feladatok 
ellátását a Rakamazi Mesevár Óvoda útján biztosítsa. A főzés továbbra is az 
iskola épületében lévő konyhán fog megtörténni, csak a feladatellátás kerül át az 
óvodához. A változás miatt több feladatot kell elvégeznünk. Szükséges az óvoda 
alapdokumentumainak módosítása, az óvoda közalkalmazotti létszámának 
megemelése, a 9,5 fő konyhai dolgozó áthelyezése, a konyha működési 
engedélyének módosítása. A konyhai dolgozók felett a munkáltatói jogok 
gyakorlója az óvoda vezetője lesz, de szoros együttműködést várunk el a 
vezetőtől minden munkáltatót terhelő döntéssel kapcsolatosan.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

174/2016. (XI.24.) számú 
h a t á r o z a t a 

 

étkeztetési feladatok ellátásának felülvizsgálata 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
Az étkeztetési feladatok ellátásának felülvizsgálatáról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 

 
3. napirendi pont:  „Rakamazi Nagy-Morotva Vízi Tanösvény kialakítása és 

környékének fejlesztése” című projekt költség-haszon 
elemzés felülvizsgálata elkészítésének tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A vízi tanösvény kialakításával kapcsolatos projekt lezárásakor a 
döntéshozatalhoz készített költség-haszon elemzést felül kellett vizsgálnia 
önkormányzatunknak. Ennek elkészítése mindenképpen szükséges volt, mert 
amennyiben ez nincs meg, akkor szabálytalansági eljárást indítanának el a 
beruházás ellen. A költség-haszon elemzés felülvizsgálatát Graczka István 
vállalkozó elkészítette, az ezzel kapcsolatos vállalkozási szerződést aláírtam. 
Kérem, hogy a vállalkozási szerződés megkötését tudomásul venni 
szíveskedjenek. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

 175/2016. (XI.24.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
„Rakamazi Nagy-Morotva Vízi Tanösvény kialakítása és környékének 

fejlesztése” című projekt költség-haszon elemzés felülvizsgálata 
elkészítésének tudomásul vétele 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
A „Rakamazi Nagy-Morotva Vízi Tanösvény kialakítása és környékének 
fejlesztése” című projekt költség-haszon elemzés felülvizsgálata elkészítéséről 
szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
 

4. napirendi pont: Tokaj – Rakamaz átcsúszó kötélpálya megvalósításához 
szükséges Tisza-parti ingatlan bérbeadása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület egy korábbi ülésén támogatta a Tokaj-Rakamaz közötti 
átcsúszó kötélpálya létesítését. Az elvi döntést követően a kötélpálya műszaki 
paramétereit vizsgáltuk meg. Bacskai Zoltán kollégám a megvalósítás helyén 
helyszíni szemlét tartott. Megállapításra került, hogy a kötélpálya kialakításához 
fák kivágására is szükség van, mert azok veszélyeztetik a kötélpálya biztonságát. 
A fák kivágására árajánlatot kértünk, akik két-két árajánlatot nyújtottak be. A 
vállalkozó vállalta a fakivágás költségeinek megfizetését, de kérte, hogy a 
fakivágásra vonatkozó engedélyeket önkormányzatunk kérje meg. Javaslom a 
Képviselő-testületnek, hogy támogassa a kötélpálya megvalósítását, hiszen az 
kedvező lehet az önkormányzat részére is. A beruházás elősegíthetné az 
idegenforgalom növekedését, és a Nagyteknősbéka ház látogatói létszámát is 
emelné.  
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
  
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
 176/2016. (XI.24.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

a „Tokaj – Rakamaz átcsúszó kötélpálya” megvalósításához szükséges 
Tisza-parti ingatlan bérbeadása 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
A „Tokaj-Rakamaz átcsúszó kötélpálya” megvalósításához szükséges Tisza-
parti ingatlan bérbeadásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-
tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 
 
 

5. napirendi pont:  Informatikai feladatok ellátására megbízás. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Önkormányzatuknál 2015. január 1. napjától Antal Gábor látja el az informatikai 
feladatokat. Megbízási szerződése 2016. december 31. napján lejár, ezért kérte, 
hogy továbbra is ő lássa el az informatikai szolgáltatási feladatokat ugyan azon 
az áron, ahogyan ebben az évben is. Antal Gábor munkájával meg vagyunk 
elégedve, ezért javaslom 2017. január 1. napjától 2017. december 31. napjáig 
továbbra is megbízni a feladat ellátásával. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
 177/2016. (XI.24.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

informatikai feladatok ellátására megbízás 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az informatikai feladatok ellátására vonatkozó megbízásról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 
 
 



 8 

6. napirendi pont: Önkormányzati ingatlanrész bérbeadása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Posta Pál az önkormányzati tulajdonban lévő, általa használt ingatlanrészt 
továbbra is bérbe szeretné venni. Bérlő a bérleti díjként 2.000.- Ft/év bérleti díjat 
ajánlott fel. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
 178/2016. (XI.24.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

önkormányzati ingatlanrész bérbeadása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 

Posta Pál 4465 Rakamaz, Bocskai út 2/8. szám alatti lakos által a rakamazi 635. 
hrsz-ú önkormányzati ingatlan ingatlanrészének bérbevételére és a bérleti díjra 
vonatkozóan benyújtott kérelmet megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
 

7. napirendi pont: Önkormányzati ingatlan haszonbérbeadása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Kornis Róbert az elmúlt évtől kezdődően bérli az önkormányzat tulajdonát 
képező ingatlanrészt. Bérlő azzal a kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez, 
hogy 2017. január 1. napjától 10 évre, de legalább 2021. december 31. napjáig 
adja bérbe részére újra az ingatlanrészt.  
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Tekintettel arra, hogy az önkormányzatnak a közeljövőben a közfoglalkoztatás 
keretében szüksége lehet az ingatlanra, ezért csak 2017. december 31. napjáig 
javaslom annak bérbeadását. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
 179/2016. (XI.24.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

önkormányzati ingatlanrész bérbeadása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 

Kornis Róbert 4465 Rakamaz, Bocskai út 12. szám alatti lakos által a rakamazi 
0160/15. hrsz-ú önkormányzati ingatlan haszonbérbevételére és a haszonbérleti 
díjra vonatkozóan benyújtott kérelmet megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 

8. napirendi pont: Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatására 
vonatkozó pályázat benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Krausz Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
 180/2016. (XI.24.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

önkormányzati ingatlanrész bérbeadása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 

A hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatására vonatkozó pályázat 
benyújtásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
 

 
Mivel több napirendi pont nem volt, Krausz Csaba az ülés levezetésével 
megbízott bizottsági tag 830 órakor az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f.    
 
 
 

           Krausz Csaba         Szin Zoltán 
                       az ülés levezetésével                     a bizottság tagja                                    
                     megbízott bizottsági tag 
 
 

 
Kiss Tímea 

pénzügyi irodavezető 
jegyzőkönyvvezető 


